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美国驻沪总领事馆：
王红，女，1965年5月21日生，1990年7月起在我校工作至今，现为公共管理学院副教授。我单位同意其于2014年7月30日至8月10日赴美国旅游。在此期间我单位保留王红职位，其回国后仍回公共管理学院工作。其月工资收入（税后）为人民币10000元，年工资收入（税后）为120000元。
浙江大学公共管理学院
  2014年7月8日
Consulate General of the USA in Shanghai,

It is to certify that Ms. Wang Hong, female, born on May 21, 1965, has been working in Zhejiang University since July, 1990. She is an associate professor of the School of Public Affairs in Zhejiang University at present. Ms. Wang Hong has been approved to visit the USA for a trip from July 30, 2014 to August 10, 2014 .We keeps her position in our school during her visit in the USA. Ms. Wang Hong will still work in our school after she finishes her visit and returns to China. Her after-tax salary in file is RMB 10,000 yuan per month, equivalent to 120,000 yuan per year.

Please afford convenience in case of need to his applying for the Visa to the USA.
School of Public Affairs
Zhejiang University     

July 8, 2014


